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Your view of God determines your ______________________ to God!  
 
 
“The Lord is compassionate and merciful, slow to get angry and filled with unfailing 
love. He will not constantly accuse us, nor remain angry forever. He does not 
punish us for all our sins; he does not deal harshly with us, as we deserve. For his 
unfailing love toward those who fear him is as great as the height of the heavens 
above the earth. He has removed our sins as far from us as the east is from the 
west. The Lord is like a father to his children, tender and compassionate to those 
who fear him.”  
   Psalm 103:8-13 (NLT)  
 
“Let all that I am praise the Lord. O Lord my God, how great you are! You are 
robed with honor and majesty. You are dressed in a robe of light. You stretch out 
the starry curtain of the heavens; you lay out the rafters of your home in the rain 
clouds… You placed the world on its foundation so it would never be moved.” 
  Psalm 104:1-3, 5 (NLT) 
 
 

THE POWER OF GOD’S GRACE 
 
 
1.  God forgives me.  
 
 
2.  God heals me.  
 
“He forgives all my sins and heals all my diseases.” 
  Psalm 103:3 (NLT) 
 
3.  God ______________________ me.  
 
“Who redeems your life from the pit, who crowns you with steadfast love and 
mercy…” Psalm 103:4 (ESV) 
 
“So we praise God for the glorious grace he has poured out on us who belong to 
his dear Son. He is so rich in kindness and grace that he purchased our freedom 
with the blood of his Son and forgave our sins.” 
  Ephesians 1:6-7 (NLT) 
 

4.  God ______________________ me.  
 
“He redeems me from death and crowns me with love and tender mercies.” 
  Psalm 103:4 (NLT)  
 
“Therefore, my beloved, as you have always obeyed, so now, not only as in my 
presence but much more in my absence, work out your own salvation with fear 
and trembling, for it is God who works in you, both to will and to work for his good 
pleasure.” 
                                     Philippians 2:12-13 (ESV)  
 
5.  God renews me.  
  
“He fills my life with good things. My youth is renewed like the eagle’s!”  
  Psalm 103:5 (NLT) 
 
“And this same God who takes care of me will supply all your needs from his 
glorious riches, which have been given to us in Christ Jesus.” 
  Philippians 4:19 (NLT)  
 
“By his divine power, God has given us everything we need for living a godly life. 
We have received all of this by coming to know him, the one who called us to 
himself by means of his marvelous glory and excellence.”  
  2 Peter 1:3 (NLT) 
 
 
 
 

             
 
 
 
 

 Take your next step 

1. approach  2. redeems  3. transforms 
4. overlook  5. remember 

 

 
 

 



 

 

 

4.  祂___________________我 
 
「他救贖我擺脫死亡，以愛和憐恤作我的冠冕。」 
  詩篇 103:4 (新普及譯本) 
 
「這樣看來，我親愛的弟兄，你們既是常順服的，不但我在你們那裏，就是我如今
不在你們那裏，更是順服的，就當恐懼戰兢，做成你們得救的工夫。因為你們立志
行事，都是神在你們心裏運行，為要成就他的美意。」 
  腓立比書 2:12-13 (和合本) 
 
5.  祂更新我 
 
「他使我的生活充滿美善，又使我如鷹般恢復青春！」 
  詩篇 103:5 (新普及譯本) 
 
「這位眷顧我的上帝，必從他滿有榮耀的豐富中供應你們所有的需要，而這一切的
豐富都已經在基督耶穌裏賜給我們了。」 
  腓立比書 4:19 (新普及譯本) 
 
「上帝憑着他神性的能力，賜給我們過敬虔生活所需的一切。我們獲得這一切，因
我們認識了他。他以自己極大的榮耀和美德召喚我們歸向他。」 
  彼得後書 1:3 (新普及譯本) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

      
 
 

 邁出你的下一步 

1. 態度  2. 救贖  3. 轉化  4. 忽視  5. 記住  
 
 
 

打開盒子 
恩典的大能（一） 

胡安迪牧師 
2023 年 8 月 26–27 日 

 
 
你對上帝的看法，決定你對上帝的___________________ 
 
 
「耶和華有憐憫，有恩典，不輕易發怒，且有豐盛的慈愛。他不長久責備，也不永
遠懷怒。他沒有按我們的罪過待我們，也沒有照我們的罪孽報應我們。天離地何等
的高，他的慈愛向敬畏他的人也是何等的大！東離西有多遠，他叫我們的過犯離我
們也有多遠！父親怎樣憐恤他的兒女，耶和華也怎樣憐恤敬畏他的人！」 
  詩篇 103:8-13 (和合本) 
 
「我的心哪，你要稱頌耶和華！耶和華我的神啊，你為至大！你以尊榮威嚴為衣
服，披上亮光，如披外袍；鋪張穹蒼，如鋪幔子。在水中立樓閣的棟梁，用雲彩為
車輦，藉着風的翅膀而行，將地立在根基上，使地永不動搖。」 
  詩篇 104:1-3, 5 (和合本) 
 
 

上帝恩典的大能 
 
 
1.  祂赦免我 
 
 
2.  祂醫治我 
 
「他赦免我所有的罪過，醫治我所有的疾病。」 
  詩篇 103:3 (新普及譯本) 
 
3.  祂___________________我 
 
「他救贖你的命脫離死亡，以仁愛和慈悲為你的冠冕。」 
  詩篇 103:4 (和合本) 
 
「使他榮耀的恩典得着稱讚。這恩典是他在愛子裏所賜給我們的。我們藉這愛子的
血得蒙救贖，過犯得以赦免，乃是照他豐富的恩典。」 
  以弗所書 1:6-7 (和合本) 
 


